
Verzoek beeldvormende vergadering ‘buiten cyclus’ aan 
Presidium 

In de besluitvormingscyclus is ruimte voor beeldvormende vergaderingen. Een 
beeldvormende vergadering is bedoeld om in gesprek te gaan met over een 
bepaald onderwerp. Dit kan worden ingepland naar aanleiding van een voorstel, 
maar ook over een ‘los’ onderwerp waarvoor nog geen raadsvoorstel ter 
besluitvorming voorligt. Een beeldvormende vergadering is niet bedoeld om 
alleen maar te “zenden” of  “presenteren” (het college wil de raad bijpraten 
over…). In dat geval wordt het college verzocht een raadsinformatiebrief op te 
stellen. Uiteraard kan een dialoog wel worden voorafgegaan door een korte 
presentatie.

Denk ook aan andere instrumenten die je zou kunnen inzetten, zoals bestuurlijke 
startnotities en raadsconsultatiebrieven. Twijfel je over welk instrument het 
meest geschikt is, kun je altijd even de griffie raadplegen. Voor de invulling van 
een beeldvormende vergadering en de gespreksagenda vragen we je dit in 
samenspraak met de griffie te doen. 

Daarnaast is het mogelijk om inwoners, organisaties, ondernemers of andere 
betrokkenen uit te nodigen om als meespreker deel te nemen aan de 
beeldvormende vergadering. Zij kunnen zich ook altijd uit zichzelf melden bij de 
griffie als ze deel willen nemen.

De portefeuillehouder is altijd aanwezig bij de beeldvormende vergadering over 
zijn of haar onderwerp, maar ook medewerkers uit de ambtelijke organisatie of 
derden kunnen een rol hebben. Een van de raadsleden fungeert hierbij als 
gespreksleider.

Om als Presidium te kunnen beoordelen of een beeldvormende vergadering 
wenselijk is en te bepalen of dit in de planning past, wordt verzocht ten minste 
onderstaande informatieve vragen te beantwoorden. Alle relevante documenten 
dienen bij dit verzoek te zijn gevoegd. Ook voor deze verzoeken gelden de 
aanlevertermijnen zoals opgenomen in het interne schema stukkenstroom (zie 
o.m. DOK onder Gemeenteraad). Houd daar rekening mee.

Onderwerp: Raadsspecial economische visie
Portefeuillehouder: Siert Jan Lap
Contactpersoon ambtelijk: Marttje Daling

1. a) Wat is de aanleiding om dit onderwerp te bespreken?

In het coalitieakkoord is afgesproken dat er een nieuwe economische visie 
komt. In de raadsinformatiebrief van januari 2024 hebben we de raad 
geïnformeerd over het proces. In deze vergadering willen we de raad hierin 
graag verder meenemen alsook de uitgevoerde analyse over de economie 
van de gemeente Dronten. 

b) Met welk doel en hoe ziet het vervolg er uit?
Het doel is het meenemen van de raad in de economische ontwikkeling 
voor de komende jaren. Hierbij kan er ook gereageerd worden door de 
raad. 



2. Is het onderwerp urgent en zo ja, waarom precies? Op basis hiervan en in 
relatie met de raadsplanning kijkt het Presidium wanneer de vergadering 
kan worden ingepland.
In september of oktober 2024 willen wij, zoals op de LTA staat, de 
economische visie ter besluitvorming voorleggen aan de raad. Hiervoor 
zouden wij graag in mei of juni in gesprek willen gaan met de raad. 

3. Wie zijn de deelnemers, los van (burger)raadsleden en 
portefeuillehouder(s)? Zowel intern als extern. Externen worden in dit 
geval door collegezijde uitgenodigd. 

Intern: Erwin Riedstra, Marttje Daling, Wilco van Zon, Chantal Boekee, Sale 
Wiersma
Extern: Bart van Rijkom, Nanne van der Struijs (Bureau Buiten), bestuur 
OVDD, afvaardiging leden Economisch Platform Dronten worden ook 
uitgenodigd.  

4. Hoe ziet de gespreksagenda er uit (zie hieronder)? Deze dient voor een 
adequate voorbereiding van de (burger)raadsleden. Daarnaast moet ook 
voor onze inwoners voldoende duidelijk zijn en wordt in Ibabs bij de 
vergadering gepubliceerd. 

Voor de gespreksagenda verwijzen wij naar de bijlage. Tijdens de special willen 
wij met de raad het gesprek voeren over een aantal belangrijke issues en 
aandachtspunten. U kunt zich daar als raadslid op voorbereiden door kennis te 
nemen van de uitkomsten van het onderzoek van Bureau BUITEN. Die zijn vervat 
in een overzichtelijke PowerPointpresentatie, die u op een later moment 
ontvangt.  

Vragen die aan de orde komen staan in de gespreksagenda benoemd.

_____________________________
Gespreksagenda:

1. Opening en voorstelronde kernteam gemeente & Bureau BUITEN

2. Presentatie van Bureau BUITEN, met onder andere:
- Opdracht en procesbeschrijving & rolverdeling Bureau BUITEN en gemeente Dronten
- Analyse van de economie van de gemeente Dronten, incl. SWOT en langslopen belangrijkste 

uitdagingen die in de Economische Visie aan bod moeten komen (incl. mogelijkheid van 
stellen van inhoudelijke en technische vragen)

3. Vraagstelling aan raad & gelegenheid geven van reacties:
- Wat mag er volgens u niet ontbreken in de economische visie van de gemeente Dronten?
- Vindt u dat het thema economie meer aandacht mag krijgen in de gemeente? M.a.w.: moet 

economie ondersteunend zijn aan groei van het aantal inwoners, of moet economie en ook 
werkgelegenheidsgroei een grotere rol gaan spelen bij de groei van Dronten naar 60.000 
inwoners?

- De economie groeit en dat heeft ook te maken met waar dit dan plaats vindt (ruimtelijk 
component). Bedrijventerreinen en kantoorlocaties hebben nu eenmaal ruimte nodig. Welke 
ruimte gaan we daarvoor vrijmaken? Binnen of buiten de kernen? Hoogbouw of laagbouw? 
Gaan we verdichting aanbrengen van wonen en werken en zo ja, op welke locaties?



- Welke verschillen in economische structuur ziet u tussen Dronten, Swifterbant en 
Biddinghuizen? Welke aandacht moet hier in de economische visie naar uitgaan?

4. Vervolgproces & afronding, incl. rondvraag / w.v.t.t.k.

Eventuele bijlage(n):

- Presentatie analyse economie Gemeente Dronten (volgt later)


